

## Application Form for MS3(S5) IBDP Students

## 香港華人基督教聯會真道書院

## 通階三(中五) 國際文憑課程新生 入學申請表

學生相片

Student's Photo

For official use only:

A.D.	1	2	Reg.

## Student Particulars 學生資料

Name in English (Identical to Official Identity Document)	中文姓名 (如有)	Gender 性別
Date of Birth 出生日期 (dd/mm/yyyy)	Place of Birth 出生地點	Nationality 國籍
Type of Identity Document 身份證明文件類別	<input type="checkbox"/> Birth Cert./Hong Kong ID* Card No. _____ 出生證明書/香港身份證*號碼 _____ <input type="checkbox"/> Passport No. 護照號碼 _____ Country 國家 _____	Home Contact No. 住宅電話
Home Address 住址		
Correspondence Address, if different from above 通訊地址(如與上述地址不同)		Religion 宗教
New Arrival to HK? 是否新來港學童	<input type="checkbox"/> No 不是 <input type="checkbox"/> Yes 是 Please specify place of origin and arrival date _____ 請提供原居地及來港日期 _____	
Has the applicant previously applied for or attended Logos Academy? 申請人有否曾申請或就讀真道書院?	<input type="checkbox"/> No 沒有 <input type="checkbox"/> Yes 有 Please specify level(s) and year(s) _____ 請註明過往申請/就讀級別及年份 _____	
Siblings at Logos Academy 現時在本校就讀之兄弟姊妹	<input type="checkbox"/> No 沒有 <input type="checkbox"/> Yes 有 Please specify name(s), class(es) and year(s) _____ 請註明姓名、班別及年份 _____	

## Parent Particulars 家長資料

	Father 父親	Mother 母親	Guardian (if applicable) 監護人(如適用)
Name in English			
中文姓名			
Occupation/Profession 職業/專業			
Organisation 機構			
Office Tel. 辦公室電話			
Mobile 手提電話			
Email 電郵			

Signature of Parent/Guardian* 家長/監護人簽署*	
Name of Parent/Guardian* 家長/監護人姓名(正楷)*	
Date of Submission 交表日期	

□ Tick the appropriate box 適當格內劃上✓號

\* Please delete as appropriate 請刪去不適用者

## Personal Background 學生背景

### Present / Last Attended School Information 現時/最後就讀學校資料

School Name 學校名稱			
School Address 學校地址			
Contact Number 學校電話		Email Address 學校電郵地址	
Date Joined [mm/yyyy] 入讀日期及年份		Current / Last Attended Year Level 現時/最後就讀級別	

Is the applicant attending this school now? 申請人是否現就讀該校?  Yes 是  No 不是

If no, please explain 如否, 請說明: \_\_\_\_\_

### Previous School Information 曾就讀學校資料(最後就讀學校排先)

Name of School 學校名稱	Grade / Class 班級	Main Medium of Instruction 主要授課語言	Dates (From – To) 日期 (由 – 至)

Please answer the following questions. 請回答下列問題。

Does the applicant have strong interests or talents in music, sports, etc? 申請人是否對音樂、體育或其他方面有濃厚興趣或才能?

---

---

Does the applicant have any experience of social service or community work? 申請人是否在社會服務或社區工作上有任何經驗?

---

Give three features that best describe the applicant's character. 請形容申請人三個性格上的優點。

---

What does the applicant expect to learn from our school during the study of IB Diploma? 申請人期望在本校就讀國際文憑課程學到甚麼?

---

Does the applicant have any special educational needs? If yes, please specify. 申請人是否有特殊教育需要? 如有, 請說明。

---

What is the applicant's ideal career aspiration? 申請人理想的職業是甚麼?

---

Give any other information or comments which may be useful. 如有任何其他資料補充，請在此填寫。

---

---

**Documents to be attached for the application: 申請所需文件：**

- Completed Application Form. 填妥之申請表格。
- Photocopy of Student's Birth Certificate and HKID Card / Passport. 學生的出生證明書及香港身份證／護照影印本。
- Photocopy of academic and non-academic reports of the recent three years. 最近三年成績表、獎狀或學術以外成就的證明文件影印本。
- Recommendation letter from the Principal of the present/last school, if applicable. 現時/最後就讀學校之校長推薦信(如適用)。

**Applicant's language 申請人語言**

	English 英語	Putonghua 普通話	Cantonese 廣東話	Others 其他
First language 第一語言	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	
Second language 第二語言	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	
Main language used at home 家中主要使用語言	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	

**Subjects applied 報讀科目**

Core: Creativity, Action and Service

Extended Essay

Theory of Knowledge

	Standard Level	Higher Level
Group 1: Chinese Language A: Language and Literature	■	
Group 2: English B		■
Group 3: Economics	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
Geography	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
History	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
Psychology	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
Group 4: Biology	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
Chemistry	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
Computer Science	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
Physics	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
Group 5: Mathematics : Analysis and Approaches	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
Group 6: Music	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
Visual Arts	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
One subject from Group 3 &4	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>

**Important information:**

The applicant must take all three Core subjects and six subjects selected from Group 1 to Group 6, three of which are Higher Level and three of which are Standard Level. one subject from Group 1, Group 2 and Group 5 and at least one subject from Group 3 AND Group 4. If Group 6 subject is not selected, the applicant should select an additional subject from Group 3 OR Group 4.

**重要資料：**

申請人需要修讀三個核心科目(Core)及六個由組別一(Group 1)至組別六(Group 6)選取的科目，其中包括高級程度(Higher Level)與標準程度(Standard Level)各三科。申請人需在組別一、組別二及組別五各選修一科，並在組別三及組別四至少選修一科；如不選修組別六的科目，申請人需在組別三或組別四中多選一科。

## **The HKCCCU Logos Academy (Direct-subsidy School in Through-train Mode) Guidelines on Application for New Admissions MS3(S5) IBDP Student**

1. All children who have the right of abode in Hong Kong reaching the academic standard of the level applied for are eligible to apply for admission. For details, please refer to EDB's link :  
<http://www.edb.gov.hk/en/student-parents/placement-assistance/about-placement-assistance/index.html>
2. The annual tuition fee for Mastery Stage Three (IB Diploma Programme) is HK\$83,680.  
All tuition fees will be collected in 10 instalments.  
**Eligible families may apply for fee remission through the Fee Remission Scheme of the school (including those from families receiving the Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) and students receiving financial assistance provided by the Student Financial Assistance Agency (SFAA)).**  
All applications will be kept confidential. Detailed information can be found in the document "Guidance Notes on Application for Student Financial Assistance Schemes" from the school website.  
[https://www.logosacademy.edu.hk/forms-download/#fee remission scheme](https://www.logosacademy.edu.hk/forms-download/#fee%20remission%20scheme) For enquiries, please contact our General Offices at 2337 2123.
3. Please use a blue or black ball pen to fill in the application form.
4. The completed application form, together with a photocopy of the Birth Certificate, Hong Kong Identity Card or Passport of the applicant, academic and non-academic reports of the recent three years, recommendation letter from the Principal of the present / last school can be sent to the following address.  
General Office : The Hong Kong Chinese Christian Churches Union Logos Academy  
(Secondary Division)  
1 Kan Hok Lane, Tseung Kwan O, NT.  
Office Hours : Mondays to Fridays 9:00 a.m. to 4:30 p.m.  
Saturdays 9:00 a.m. to 12:00 noon  
Sundays and Public Holidays (Closed)
5. **After the duly completed forms and documents have been screened, selected students will be invited to participate in a half day written test on a scheduled day.** The payment notice of the application fee (HK\$50) will be sent to you together with our invitation letter via e-mail. Please make the payment at 7-11 convenience store and hand in your receipt on the day of the written test.
6. Afterwards, the school will conduct individual interviews with shortlisted applicants and their parents; applicants will be notified of the time and place of the interview accordingly. For school information, please browse the school website: <http://www.logosacademy.edu.hk>.
7. The application result will be announced via phone calls and letters. Successful applicants have to complete the registration at the General Office as stated in the letter.
8. The personal data provided in this form will be used for admission application and other admission-related purposes only. Personal data on an unsuccessful applicant will normally be destroyed 12 months after the admission exercise.

## 香港華人基督教聯會真道書院 (直資一條龍中小學)

### 通階三(中五) 國際文憑課程新生 入學申請須知

1. 本校全港招生，不受校網區限制。學習能力達至申請級別水平的本港兒童（必須已擁有本港居留權），均可申請入學。詳情請參閱教育局網頁，網址如下：  
<http://www.edb.gov.hk/en/student-parents/placement-assistance/about-placement-assistance/index.html>

2. 通階三/中五 國際文憑課程全年學費現時為八萬三千六百八十元。學費分十期繳交。

本校設有學費減免計劃供合資格的家庭申請（包括來自綜援家庭的學生及領取學生資助辦事處財政資助的學生），一切申請資料均作保密處理。有關詳細資料請參考本校網頁

([http://www.logosacademy.edu.hk/tw/forms-download/#fee\\_remission\\_scheme](http://www.logosacademy.edu.hk/tw/forms-download/#fee_remission_scheme)) 內之「學生資助計劃資格評估申請指引」或致電中學校務處（電話號碼：2337 2123）查詢。

3. 填寫表格時，請用藍色或黑色原子筆。
4. 填妥的申請表格，連同學生的出生證明書、香港身份證或護照影印本、最近三年的成績表、獎狀或學術以外成就的證明文件影印本及現時 / 最後就讀學校之校長推薦信，遞交以下地址：

香港華人基督教聯會真道書院校務處 (第二校舍，中學部)  
新界將軍澳勤學里一號

辦公時間： 星期一至五 上午九時至下午四時三十分  
                  星期六 上午九時至中午十二時  
                  星期日及公眾假期休息

5. 申請者需經由校方審核文件及篩選後，會邀請合適的學生於指定日期參加筆試（半日），報名費通知書（港幣 50 元正）將會稍後連同筆試邀請信一併以電郵寄出，請家長到 7-11 便利店繳交後，帶同收據於筆試當日出示。
6. 達至評估要求的學生及家長須參加面試，時間時間及地點容後通知。有關學校資料請參閱本校網址 <http://www.logosacademy.edu.hk>。
7. 申請結果將透過電話及信件公佈，獲取錄者須在指定日期前到校務處辦理註冊手續。
8. 申請人在本申請表內所提供的個人資料，將用於入學申請以及其他與入學有關的事宜上。在一般情況下，未獲取錄申請人的個人資料將於其落選日期後 12 個月內全部銷毀。